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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

,,Hogyan kell számítani a lombik bébi programban történő részvételt az új jogszabályok
alapján? " címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Molnár Lajos
miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az egészségügy átalakításáról szóló jogszabályok tartalmazzák többek között az ún . „lombik
bébi" program támogatásának drasztikus csökkentését . A korábbi szabályozás öt támogatott
lehetőséget biztosított a gyermeket vállaló házaspárok részére, amely sajnálatos módon kettőre
csökkent .

Tisztelettel kérdezem, hogy azon gyermeket vállalni kívánó párok esetében hogyan kell számítani
a TB által támogatott esetek számát, ahol a jogszabály hatályba lépése előtt már a programban
részt vettek? Számukra újra indul a számítás, vagy beleszámít a korábbi részvételek száma is?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2007 . január 25 .
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Írásbeli kérdés

Hadházy Sándor
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